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Przy okazji przedłużenia umowy Eusebio Di Francesco udzielił wywiadu dla

Roma TV. Trener odpowiedział między innymi na pytanie dotyczące

budowy zespołu.

Rzym jest praktycznie twoim domem...

- W zeszłym roku, gdy tutaj przybyłem, od razu poczułem się jak w domu. Dziś

mogę powiedzieć, że kupiłem mieszkanie. Podpisanie umowy było ważnym

potwierdzeniem, fakt, że kluby dał kontynuacje projektowi technicznemu jest dla

mnie ogromną satysfakcją. Nadanie kontynuacji projektowi technicznemu jest

kluczowe dla zbudowania jeszcze lepszych podstaw, które postawiliśmy w

poprzednim sezonie. Z mojego punktu widzenia możemy się jeszcze bardzo

poprawić, gdyż ten klub ma pragnienie rozwoju ze mną. Fakt, że możemy poświęcić

na to więcej czasu jest kluczowy, aby poprawić niektóre aspekty, których być może

brakowało w poprzednim sezonie. 

Jaki to był sezon?

- To był niesamowity sezon pod każdym względem, choć zawsze jest jakiś mały żal,

gdyż jeśli widzisz tak blisko finał Ligi Mistrzów, rozgrywki, w których przeszliśmy

wielką drogę, jest szkoda. Udowodniliśmy, że posiadamy potencjał, aby zajść do

finału z Realem Madryt, muszę powiedzieć, że zapłaciliśmy trochę za błędy, ale

ogółem to była wspaniała Liga Mistrzów. W lidze chcemy wrócić z ambicjami

rozegrania dużo lepszego sezonu niż poprzedni. Nadzieją na najbliższy sezon musi

być ogólny rozwój: techniczny, przekonania i świadomości tego co dokonaliśmy w

ostatnim sezonie, bez. Pragnieniem musi być poprawa z dnia na dzień, co nie zależy

tylko od piłkarzy, ale także od całego sztabu.

Zgrupowanie w Trigorii?

- Wspólnie z kierownictwem wybraliśmy zgrupowanie w Trigorii z wielu powodów. Z

powodu faktu, że po zgrupowaniu wyjeżdżamy na tourne, z powodu faktu, że

posiadamy wszelkie instrumenty do dyspozycji, ułatwione przez boiska i wszystkie

rzeczy. Być może klimat może być trochę bardziej gorący, ale oceniając wady i

zalety zdecydowaliśmy się pozostać w Rzymie i mam nadzieję, że to będzie szansa

na stworzenie podwalin technicznych, motywacyjnych i poczucia przynależności na

przyszłość. 

Mercato?

- Jeśli chodzi o mercato, rozmawiamy każdego dnia. Pozyskaliśmy piłkarzy i bardzo

się z tego cieszę. Jasnym jest, że mercato ma szczególną dynamikę, dlatego dziś nie

można wypowiadać się w sposób definitywny, ale staramy się stworzyć zespół

konkurencyjny pod każdym punktem widzenia. 
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